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Breathing as One - Boehringer Ingelheim Canada COPD Catalyst Grant

The Breathing as One - Boehringer Ingelheim Canada COPD Catalyst Grant competition promotes innovative research related to the treatment/quality of life, mechanism of disease, and health care services for COPD. Catalyst grants are scalable research studies that can be pilot studies, feasibility studies, translational studies, and novel and innovative approaches.

[bookmark: _Toc463003927]Funding Available
The total amount available for this funding opportunity is $90,000. The maximum amount per grant is $30,000 for one year and the funding is non-renewable.

Partial funding for this competition has been provided by a donation from Boehringer-Ingelheim Canada to The Lung Association's Breathing as One Campaign for Lung Research. The donor will not be involved with adjudication or the funding decisions for this competition. The Canadian Institutes of Health Research (CIHR) Institute of Circulatory and Respiratory Health (ICRH) has also provided funding for this cycle of the competition.

Deadlines

Registration: December 10, 2019 by 3:30pm Eastern Daylight Time
Application Submission: December 24, 2019 by 3:30pm Eastern Daylight Time

Details and competition documents are available at: http://www.lung.ca/lung-research/apply-funding#BAO


Concours Un monde, un souffle - Boehringer Ingelheim Canada de subventions catalyseurs en MPOC
Le concours Un monde, un souffle – Boehringer Ingelheim Canada pour des subventions catalyseurs en MPOC  promeut des recherches novatrices touchant le traitement ou la qualité de vie, le mécanisme de la maladie et les soins de santé en matière de MPOC. Les subventions catalyseurs s’adressent à des recherches extensibles, qui peuvent être des études pilotes, des études de faisabilité, des études translationnelles et des approches nouvelles et novatrices.
Financement disponible
Le montant total disponible pour cette occasion de financement est de 90 000 $, ce qui couvre deux subventions. La subvention maximale par projet est de 30 000 $, pour une année. Il s’agit d’un financement non renouvelable.
Ce concours a partiellement été financé grâce à un don de Boehringer Ingelheim Canada à Un monde, un souffle, la campagne pour la recherche pulmonaire de l’Association pulmonaire. Le donateur ne sera pas impliqué dans l’attribution des fonds et les décisions concernant le concours. L’Institut de la santé circulatoire et respiratoire (ISCR) des Instituts de recherche en santé du Canada (IRSC) a également fourni des fonds pour ce cycle du concours.
Échéances
Inscription : le 10 décembre 2019 à 15h30 (heure avancéé de l’Est)
Soumission de la demande : le 24 décembre 2019 à 15h30 (heure avancéé de l’Est)
[bookmark: _GoBack]Les détails du concours et les documents pertinents sont accessibles à : http://www.poumon.ca/recherche-pulmonaire/subventions-r%C3%A9cemment-attribu%C3%A9es/demander-du-financement#BAO 
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